
CO SE DĚJE V ÚSTECKÉM KRAJICO SE DĚJE V ÚSTECKÉM KRAJICO MŮŽE ANO UDĚLAT PRO LIBERECKÝ KRAJ?

Když s Vámi, milí přátelé debatujeme na náměstí, víte, co to 
znamená. Ze sněmovny nemůžeme rychle obnovit rychlíky 
z Ústí do Liberce, což trápí Českou lípu. Nemůžeme rychle 
vyřešit problémy s agresivními nepřizpůsobivými lidmi třeba v 
Tanvaldu, ani zaplatit astronomický dluh Liberce, který nezod-
povědně nadělaly předchozí radnice.
Jak však jezdíme po kraji, vidíme, že rychlé změny zákonů, 
které chystáme a které prosadíme, když nám dáte dost pod-
pory, pomohou liberecku. Například Frýdlant a okolí sužuje 
nezaměstnanost. My máme program na podporu podnikatelů, 
kteří zaměstnají absolventy, lidi nad padesát, matky s dětmi či 
dlouhodobě nezaměstnané.
Liberec byl znám jako rozkradené město. Dnes se radnice snaží 
zavést, aby všechny zakázky byly na internetu. Vážíme si toho, 
stejně jako starostů v kraji a hejtmana, kteří usilují o totéž. My 
to zavedeme v celostátním měřítku.
Všude, kde jsme byli, jsme se spolu divili, jak jsou politici i 
místní i celostátní odtrženi od problémů nás normálních lidí. 

I proto zrušíme (krom projevů ve sněmovně) poslaneckou 
imunitu. A zavedeme kontrolovatelná majetková přiznání pro 
politiky, vysoké úředníky a jejich blízké.
Když jsme jeli do Bozkova na soutěž traktorů, připadali jsme 
si na jako na Balkáně. Ne kvůli lidem a krajině, ale kvůli těm sil-
nicím. Stát ani kraj není schopen všude na liberecku opravovat 
silnice nižších tříd zničené povodní. Ano chce zvýšit a zvýší 
prostředky, které jdou na výstavu infrastruktury. Hlavně ale 
poctivými soutěžemi snížíme náklady na silnice a dálnice. Aby 
se už nekradlo.
Z některých měst mizí nemocnice, jinde zas hospodaří špatně. 
Máme koncepci zdravotnictví, která umožní vybrat dost peněz. 
Třeba i na to, abychom nemuseli platit poplatky za recept a 
senioři vůbec žádné.
Peněz je totiž dost, jen jsou rozkradené a jdou do nesmyslných 
projektů. My pro vás umíme vybrat daně a umíme zabránit roz-
krádání tak, že připravíme dobré zákony. Mohly být už dávno, 
ale nebylo to v zájmu starých politiků.



Dělal jsem si legraci z hesla, kterým opatřili reklamní mágové 
můj první billboard: „Nejsme jako politici, makáme.“ Na li-
berecku jsem ale zjistil, že platí doslova a není to legrace. Na 
jiném místě této přílohy hledíte do tváře našim kandidátkám a 
kandidátům. Prosím, věřte mi, to nejsou lidi, kteří melou hubou. 
Všichni makají.
Když jsem poprvé přijel mezi ně, byl jsem zvědavý na jejich 
reakci. Nebál jsem se, protože ten, kdo se rozhodl kandidovat 
za ANO, musí nechat strach doma ve sklepě, aby se tam bál. 
Ale mohli se klidně tvářit zakysle a nakvašeně: Co jim to sem 
posílají za náplavu z Prahy? 
Přijetí úplně překonalo mé očekávání. Společně chceme mít 
co nejlepší výsledek. A když k němu pomůže mé novinářské 
jméno a tvář kluka z plakátu, tak dobře.
Od té doby nevycházím z radostného překvapení. Na 
náměstích i v hospodách, na tiskových konferencích, všichni 
jsou skvělí. Všichni jsou dobří ve své profesi, ať už podnikatelé, 
lékaři, počítačoví experti, záchranáři… Všichni umějí mluvit 
k věci a při tom jako normální lidi. Všichni věnují velkoryse 
svůj volný čas práci, ke které je dovedlo zdravé naštvání nad 
poměry v této zemi a touha je změnit.
Schválně nikoho nejmenuju, aby se nezdálo, že někdo je lepší a 
někdo horší. Vidíte je tady všechny.
Myslím, že všichni by byli ve sněmovně dobří. O moc lepší, než 
ti, co tam sedí dnes a víc než na to, aby dělali zákony pro lidi, 
myslí na svá křesla a prospěch svých stran. Vím, že bychom se 

František 
Janouch
profesor jaderné 
fyzik, předseda 
Charty 77

“Všichni cítíme, že 
naše politika je 
v krizi. K tomu, 
abychom ji z 
krize vyvedli, 
musí do politiky přijít noví, profe-
sionálně schopní a poctiví lidé. Jsem 
přesvědčen, že Martin Komárek tak-
ovým člověkem je.”

VÁŠ ANO TÝM V LIBERECKÉM KRAJI

OSOBNOSTI, KTERÉ NÁS PODPORUJÍ 

tam všichni nevešli, i kdyby ANO získalo v kraji sto procent.
Není ale konec všem dnům. Za rok budeme volit své zástupce 
v městech a obcích. A dobře vím, že mnohé radnice v našem 
(už si to dovoluji říct) jsou snad  v ještě horším stavu než 
sněmovna. A potřebují lidi z našeho týmu ANO.
Martin Komárek

Olga 
Sommerová
dokumentaristka 
a spisovatelka

“Martina Komárka 
znám jako bystrého 
a seriozního novináře, 
jako výtečného ese-
jistu, jako obránce 
demokracie a jako 
dobrého člověka.”

Zbygniew 
Czendlik
katolický kněz

“Martin Komárek je můj 
dobrý kamarád. Když 
jsem se dozvěděl, že 
vstoupil do politiky, 
tak mne napadlo, 
jestli mu Pán Bůh 
rozum vzal nebo na 
rozumu přidal. Chci věřit druhé vari-
antě. A jen si přeji, aby byl stejně do-
brým politikem, jako byl novinářem.”

Daniela 
Kovářová
advokátka
a spisovatelka

“Přála bych si, aby 
politici byli sprav-
edliví, moudří 
a neúplatní, měli šarm a smysl pro 
humor. Martin Komárek je přesně 
takový.”

Radim
Jančura
majitel Student 
Agency, ANO

“Pana Babiše 
jsem neznal, 
po setkání 
s ním jsem ho začal studovat, hledat 
chyby, ale nepřišel jsem na žádné. 
Firmy, které má ,stavěl na nohy a dnes 
dobře fungují. Babiš stačil dát do boje 
proti rakovině miliony korun, na nákup 
politiků by mu stačilo méně.”

Šárka 
Kašpárková
olympijská 
medailistka 
v trojskoku

“Nejsem spoko-
jená s tím co se 
u nás v politice 
dlouhodobě 
děje, takovou budoucnost já pro své 
dítě nechci. Protože chci dále žít v naší 
zemi, budu volit hnutí ANO a budu 
dále podporovat iniciativy za lepší 
budoucnost pro nás všechny.”



KANDIDÁTI ANO ZA LIBERECKÝ KRAJ

 PhDr. Martin 
Komárek

52 let. Praha, Programový 
manažer. ANO

Proč jdu do politiky?

“Mám sen, že dokážeme poli-
tiku zlidštit, umravnit a že ne-
budeme krást. Jediná možnost, 
jak zlepšit českou politiku, je 
změnit českou sněmovnu.”

 Dr. Rostislav
Chlupáč

62 let, Semily,  
podnikatel, ANO

Proč jdu do politiky?

Věřím v myšlenky hnutí ANO 
i v jejího lídra Andreje Babiše. 
Aktuální situace ve společnosti 
je špatná, národ chudne a 
potřeba idejí, které lze naplnit, 
se zvětšuje. ANO vnímám jako 
dobrou alternativu. 

 Ing. Josef
Matura

51 let, Chuchelna, 
tajemník městského úřadu, 
ANO

Proč jdu do politiky?

“Pozoruji neuvěřitelný nárůst 
byrokracie. Jedinou možností 
je ovlivnit běh dění přes parla-
mentní demokracii a změnou 
obsazení míst ve sněmovně 
novými osobnostmi. Úřad musí 
být pomocníkem, ne naopak.”

  Tibor
 Batthyány

35 let, Liberec, projektový 
manažer v IT, ANO

Proč jdu do politiky?

“S příchodem mých dvou dětí 
na svět se mé vnímání fun-
gování státu a města výrazně 
změnilo. Zjistil jsem, že  
v politice chybí zodpovědnost 
a elementární lidská slušnost. 
To chci napravit.”

 Ing. Miroslav 
Strnad

46 let, Česká Lípa, ekonom  
a projektový manažer,  
ANO

Proč jdu do politiky?

“V posledních několika letech 
jsem se zabýval myšlenkou, 
jakým způsobem „donutit“
politiky k tomu, aby se vůči 
nám občanům chovali zod-
povědně. Změním to asi jedině 
tím, že do politiky vstoupím.”

  Bc. Jana
Pastuchová

48 let, Jablonec nad Nisou,  
zdravotnický pracovník 
záchranné služby, ANO

Proč jdu do politiky?

“Mým životním krédem bylo 
vždy pomáhat lidem. Působím 
již více než dvacet let na 
záchranné službě. Věřím, že 
jsou mezi námi slušní lidé, kteří 
mají chuť pro zemi už něco 
udělat. ANO u toho chci být.”

  Ing. Filip
Galnor

35 let, Liberec, vedoucí 
oddělení provozu a správy 
majetku, ANO

Proč jdu do politiky?

“Chci přispět ke změně 
současné neúnosné situace v 
české politice a společnosti 
vůbec. V ANO vidím jedi-
nou naději na zformování 
dostatečné síly pro prosazení 
potřebných změn.”

 MUDr. Miloš
Rejmont

56 let, Turnov,  
lékař, ANO

Proč jdu do politiky?

Je to moje reakce na  pol-
itickou a ekonomickou 
devastaci České republiky 
polistopadovými vládami, 
protože zřejmě už jen ANO 
může zabránit ekonomickému 
krachu této krásné země.”  

  Bc. Milan
Adamec

49 let, Nový Bor, vedoucí  
oddělení státní správy, 
ANO

Proč jdu do politiky?

“Jsem nespokojený občan a již 
jsem se nedokázal jen dívat a 
pokoutně kritizovat to, co se 
odehrává na politické scéně. 
Kandiduji za ANO, protože 
věřím, že “Akce nespokojených 
občanů” má smysl.”



PODPOROVATELÉ ANO V ÚSTECKÉM KRAJIKANDIDÁTI ANO ZA LIBERECKÝ KRAJ

 Ing. Stanislav
Říha

30 let, Jablonec nad Nisou, 
OSVČ, bez polit. příslušnosti

Proč jdu do politiky?

“Jsem svobodný, bez dětí, 
podnikám, vydělávám slušné 
peníze, mám solidní auto, hod-
nou přítelkyni a cestuju. Nej-
sem ale lhostejný k tomu, jak 
vypadá naše politická scéna. 
Pokusím se to změnit.” 

 Mgr. Nikolaos
Iliadis

 25 let, Liberec,  
advokátní koncipient, ANO

Proč jdu do politiky?

“Pocházím z Řecka a pracuji 
jako advokátníi koncipient. Pro 
ANO jsem se rozhodl proto, že 
nechci, abychom tady v České 
republice dopadli tak, jako 
dopadlo Řecko.”

  Alena
Šafránková

47 let, Česká Lípa, odborná 
referentka hygieny výživy, 
ANO

Proč jdu do politiky?

“ANO jsem kontaktovala v 
listopadu 2012, už mě nebavilo 
kritizovat politiky v kruhu ne-
jbližších, ale chtěla jsem udělat 
něco proto, aby se situace 
zlepšila. Mám tři děti, ty jsou 
pro mne velkou motivací.”

  Zbyněk
Šrámek

37 let, Liberec,  
technik, ANO

Proč jdu do politiky?

“Do ANO vstupuji proto, že mi 
není lhostejný osud naší země, 
její hospodaření, nakládání s 
veřejnými prostředky, neustálé 
zadlužování. Stát by měl 
hospodařit stejně jako rodina 
nebo firma bez zadlužování.”

  Petr 
Neuhäuser

42 let, Liberec,  
podnikatel. ANO 
Proč jdu do politiky?

Proč jdu do politiky?

“Současní politici v naší zemi 
chápou své postavení jako 
nadřazenou vládu nad prostým 
lidem. To se musí změnit. S 
členy ANO to vnímáme stejně, 
proto jdu s nimi do politiky.” 

  Petr
Balous

51 let, Lučany nad Nisou,  
přejímací technik,  
ANO

Proč jdu do politiky?

“Mám dost politikařeni a 
zneužívání poctivých lidí. Pov-
ídačky v hospodě nikam neve-
dou, rozhodl jsem se, že to 
chci změnit a změnit to můžu, 
můžeme, tím, že si zvolíme jiné 
nové lidi, jinou stranu.“

  Jaroslav
Schneider

57 let, Liberec,  
pekař,  
ANO

Proč jdu do politiky?

“Když se objevilo ANO 
okamžitě mě to oslovilo.  
Myslím si, že Andrej Babiš 
je rovný chlap.  ANO se jeví 
jako východisko z dnešního 
morálně politického marastu.”

  Aleš
Zeler

42 let, Liberec, živnostník, 
ANO

Proč jdu do politiky?

Jsem živnostník, často pracuji 
rukama a nestydím se za to. Po 
politickém kolapsu v České re-
publice je ANO pro mě jedinou 
alternativou.


